
Zpráva o činnosti kulturního výboru. 
 
Kulturní výbor se zúčastnil přípravy tomboly v den obecního plesu a 
inicioval besedu o bezpečnosti, která se bude konat 11. dubna v 
galerii, a chopil se propagace této akce.  
 
Kulturní výbor zastupitelstva obce se sešel 15.3. 2024,  aby 
naplánoval podzimní akci Přílepský mazlíček, ale také, aby také 
zhodnotil svoji dosavadní činnost od počátku volebního období Svoji 
zprávu tedy rozšířím.  Na jednání bylo členy konstatováno, že výbor 
není oslovován a není mu umožněno, aby participoval na kulturních 
událostech v obci od samého počátku, tedy zrodu akce. Proč tomu 
tak je, nám není známo a už jsme o tomto problému na zasedání 
mluvili.  Bohužel, tato praxe trvá a  jeví se jako překážka 
účasti  výboru na dění v obci tak, jak je tomu v obcích ostatních. 
Kulturní výbory většinou, dle informací z ostatních obcí, připravují 
podklady pro činnost v oblasti kultury, spolupodílejí se od začátku 
na programu a organizaci kulturních a společenských akcí, jejich 
propagaci a v neposlední řadě ve spolupráci s obcí i na finančním 
zabezpečení, tedy získávání sponzorských darů. Taková je 
skutečnost v mnoha  obcích, taková byla naše původní představa a 
s takovou představou jsme se chopili práce v kulturním výboru. Od 
začátku naší činnosti došlo ke dvěma setkáním s vedením obce. 
Naše názory a nápady nebyly akceptovány. Připomínky k vrcholné 
akci roku festivalu Přílepské ladění nebyly vzaty v úvahu, ze stolu 
byl shozen i návrh programu vánočního koncertu, kterým byl výbor 
původně pověřen. Příprava mikulášského dětského karnevalu, o 
kterém jsme jednali s kulturní referentkou, byla přerušena, program 
změněn a referentka byla navíc postavena do role nekompetentního 
člověka, se kterým výbor nemá dle vyjádření vedení obce jednat. 
Naše spolupráce na kulturním dění v obci se omezila pouze na 
věšení kabátů v šatně, hlídání dětských soutěžících, zda byl splněn 
úkol, hlídání exponátů na poslední dětské akci a  číslování tomboly. 
Nezříkáme se jakékoli pomoci, ale domníváme se, že tyto pomocné 
práce, na které zřejmě nebyl nalezen nikdo jiný, by neměly být 
podstatnou částí práce výboru. Vedení obce, případně pověřený 
zaměstnanec obce by měli členům výboru umožnit realizovat se už 
od samotného začátku příprav. Jen tak bude výbor tzv. "vtažen do 
hry" a bude mít zájem na úspěšnosti kulturních akcí.  Ve výboru 
jsou bývalí zastupitelé, kteří se léta podíleli nejen na řízení obce, ale 



také pořádání kulturních akcí, byli dokonce jejich zakladateli. 
Namátkou uvádím Jarní obecní ples (původní název), Přílepské 
ladění, vernisáže a besedy v galerii, koncerty v CVA včetně 
koncertů charitativních, dětská divadélka, vánoční koncert, 
obnovená činnost kina. Mají tedy cenné zkušenosti z minulých let a 
co je podstatné chuť pracovat. Jedinou akcí, kterou kulturní výbor 
pořádal loňského roku tzv. na klíč, byla soutěž zvířat "Přílepský 
mazlíček." Vzhledem k tomu, že to byla akce rozsáhlá, hojně 
navštívená a úspěšná, domníváme se, že kulturní výbor disponuje 
většími dovednostmi, než je schopnost správně pověsit kabáty, 
čímž nechceme práci šatnáře zlehčovat a podceňovat.  Doufáme, 
že časem bude kulturnímu výboru umožněn větší podíl na pořádání 
kulturních akcí v obci, pokud se ovšem vedení obce neobává 
většího vlivu opozičních zastupitelů na věci veřejné a jejich v tuto 
chvíli nežádoucího zviditelnění.  
 


